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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

	

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani – a Kormány
tagjainak feladat- és hatásköréről szóló 152/2014. (VI. 6.) Korm. rendelet 21 . 3 ., 6 ., 11 ., és 22 .
pontjában meghatározott feladatkörében – Pintér Sándor belügyminiszter úrho z

Hol van a gyermekek mindenekfelett állá érdeke és védelme — II. ?

címmel . A választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr !

A K/451 . számon írásbeli kérdést tettem fel arra vonatkozóan, hogy Miniszter Úr tudott- e
gyermekükkel koldulók kapcsán olyan jelenségről, hogy adott esetben a gyermek nyugodt
viselkedését valamilyen szer alkalmazásával érik el . Megkérdeztem azt is : tervezi-e, hogy a járőrök
— megismerve ezt az információt — célzott ellenőrzéseket tartanak a gyermekekkel kolduló
személyeknél, s a gyermekeket orvosi vizsgálatnak vetik alá?

Miniszter Úr a feltett kérdésekre nem válaszolt, helyette egy általános felvilágosítást kaptam a z
alkalmazandó jogszabályokról és a rendőrök intézkedési kötelezettségeirő l.

Miközben ezúton is megköszönöm előzékenységét és válaszát, tájékoztatom Tisztelt Miniszter Urat ,
hogy a büntetőjogot és a szabálysértési jogot illetően további kérdéseimre adandó válaszaiban
mellőzheti a legalapvetőbb jogi szabályokról történő felvilágosítást, tekintettel arra, hogy
tudományos fokozatom konkrétan e jogterületeken védtem meg, s másfél évtizede oktatom a z
egyetemen, így azokat ismerem. Azzal is tisztában vagyok, hogy a hatáskörrel rendelkez ő
hatóságnak milyen intézkedési kötelezettsége áll fenn, ha jogellenes tevékenységet, történés t
tapasztal .

Amiről nincs tudomásom az az ügyre vonatkozó tényleges helyzet . Ezért konkrét kérdésemet
megismételem, és kérem, hogy arra konkrét választ szíveskedjen adni .



Tisztelt Miniszter Úr!

• Tervezi-e, hogy a rendőrség célzott ellenőrzéseket tart a gyermekekkel kolduló
személyeknél, s a gyermekeket orvosi vizsgálatnak vetik alá annak megállapítására, hogy a
gyermek bódultságot okozó szer hatása alatt áll-e ?

• Ha már 1000 db közterületi térfigyelö kamera m űködik Budapesten, vajon ezek segítségével
sor került-e gyermekkel koldulók elleni büntet ő , illetve szabálysértési eljárás folytatására, ha
igen, akkor hány esetben?

• Történt-e gyermekvédelmi intézkedés, eljárás kezdeményezése kolduló személynél lévő
gyermek ellátása és jogainak védelme érdekében?

• Ha nem történt intézkedés, és nem indult eljárás, akkor mi kell ahhoz, hogy célzott
ellenőrzésre kerüljön sor?

Tisztelettel várom válaszát.

Budapest, 2014 . október 27 .

Dr. Bárándy erely
országgyű lési képviselő

(MSZP)
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